Annex

Symposium on Food Identification and Authentication
食品鑑別及鑑定研討會
17 January 2012 (Tuesday)

2012年1月17日（星期二）

Reservation Form

報名表格

Swire Travel is engaged as the event co-ordinator for the seminar.  Please complete the reservation form and return it to Swire Travel by fax to 2590 0099 or email to seminar-hkctc@swiretravel.com on or before 14 January 2012.  Seats are subject to availability.  Confirmation of seating will be notified to participants by phone or email. 

主辦機構聘請了太古旅遊為是次研討會之活動協調單位。請於2012年1月14日或之前，把填妥的報名表格傳真至2590 0099或電郵至seminar-hkctc@swiretravel.com。座位供應須視乎情况，我們將通過電話或電郵確認座位預留。
We would like to reserve a seat/seats for the following representative(s):
我們擬為下列代表預留座位:
	Name姓名
	Position職位
	Attendance 出席活
	Email Address 電郵
	Telephone電話

	
	
	AM Session
上午時段
	Lunch
午餐
	PM Session
下午時段
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	


…..Please turn over.

	Name of contact person 聯絡人姓名
	

	Organization  機構
	

	Email 電郵
	

	Tel  電話
	

	Date 日期
	


Enquiry 查詢 : 
Ms. Vicky CHUNG,  Ms. Mavis WONG   鍾小姐，黃小姐
Tel 電話

: 
3151 8900

Fax 傳真

:
2590 0099

Email 電郵

: 
seminar-hkctc@swiretravel.com
Address 地址
:
Swire Travel, 6/F Cambridge House, Taikoo Place, 979 King’s Road, 



Quarry Bay, Hong Kong 



香港鰂魚涌英皇道979號太古坊康橋大廈6樓

